
 S L O V E N S K Ý   R Y B Á R S K Y   Z V Ä Z 

 MIESTNA   ORGANIZÁCIA   DOLNÝ   KUBÍN 

 
Z Á P I S N I C A    č. 5/18 

zo zasadnutia  výboru MO SRZ Dolný Kubín konaného v Rybárskom dome dňa 
11.06.2018 

 

Prítomní :  Kosmeľ Miroslav, Gregáň Miroslav st., Bjel Peter, Dutková Milada, Ma-

cík Jozef, Púčik Jozef, Šumský Anton, Ferjančík Tibor, Žúbor Miroslav, 

Hubinák Martin, Prílepok Roman, Vajdulák Leonard 

Program : 1. Kontrola plnenia úloh 

  2. Organizačné otázky – informácie 

3. Správa odboru pre prácu s mládežou 

  4. Správa o predaji povolení 

  5. Informácia o organizácii pretekov   

  6. Rôzne 

 

Priebeh zasadnutia : 

Zasadnutie výboru otvoril predseda MO SRZ p. Púčik Jozef, ktorý privítal prítomných 

členov výboru a KK . Konštatoval, že výbor je uznášania schopný.  

Bod 1 : Kontrola plnenia úloh 

Trvajúce úlohy : 12/17, 11/17, 16/17, 2/18, 4/18, 6/18, 7/18, 8/18, 9/18, 10/18, 11/18 

Bod 2 : Organizačné otázky – informácie 

Tajomník MO predložil na prerokovanie nasledovné materiály : 

- Stanovy akciovej spoločnosti Slovryb, 

- Podnet k nelegálnej činnosti na Párnických štrkoviskách CHKO HORNÁ ORAVA, 

- Upovedomenie oznamovateľa od ORPZ v Dolnom Kubíne k priestupku proti ma-

jetku ( postriekanie RD ), 

- Záznamy o previnení našich členov – odstúpenie RADA Žilina, 

- Žiadosť p. Janigu o finančnú podporu, 

- Oznámenie o výkone štátneho stavebného dozoru – rozšírenie vodnej plochy 

v Párnici. 

Bod 3 : Správa odboru pre prácu s mládežou 
Zodpovední vedúci odboru p. Macík Jozef predložil výboru správu o činnosti 

v školskom roku 2017/2018. Konštatoval, že v krúžkoch je spolu organizovaných 47 

detí. Vyhodnotil plnenie plánu práce a opatrení na skvalitnenie činnosti odboru. In-

formoval výbor o pripravovaných aktivitách do konca roka.  

Bod 4 : Správa po predaji povolení 

Hospodár p. Šumský Anton požiadal výbor o preloženie bodu programu do rokovania 

najbližšieho zasadania výboru z dôvodu neukončeného predaja povolení.  

Bod 5 : Informácia o organizácii pretekov 

 Vedúci odboru pre športovú činnosť v krátkosti zhrnul umiestnenie družstiev 

v postupových súťažiach divízia, I. a II. liga mucha ( 2., 5. a  4. miesto ). V lige žien 

v LRU plávaná sa Miška Kosmeľová umiestnila na I. mieste. Pekné umiestnenie do-

siahlo aj naše feedrové družstvo v I. lige ( 7. miesto ). V Oravskel lige na plávanú sa 

najlepšie naše družstvo umiestnilo na 5. mieste.   

 



Bod 6 : Rôzne 

- p. Púčik Jozef informoval o stretnutí s tajomníkom RADY SRZ p. Javorom, 

- predmetom rokovania bola požiadavka na právnu pomoc vo veci nelegálnej čin-

nosti, ktorú na rybníkoch v Párnici vykonávajú niektorí naši členovia, prerokova-

nie postupu v elektronizácii členskej základne a ochrane osobných údajov 

v zmysle platnej legislatívy, 

- požiadali sme tajomníka o podporu pri hlasovaní v RADE  SRZ vo veci pridele-

nia chovného revíru Raciborský potok do obhospodarovania našej MO, 

- požiadal našich muškárov o spoluprácu s rybárskou televíziou pri predstavení 

rieky Orava v niektorej z relácií, 

- informoval o stretnutí s p, Brunckom vo veci jeho zámeru v Párnici a vyjadril 

svoju podporu s pripravovanými aktivitami, 

- informoval o potrebe vypracovať majetkové pomery na obhospodarovaných reví-

roch v Párnici spolu s grafickým vyznačením na mape, 

- v súvislosti so zarastaním vodných plôch v Párnici sa diskutovalo o účinnej me-

tóde boja proti zarastaniu trávou, vhodnou metódou sa javí boj za pomoci baktérií,  

- p. Vajdulák Leonard informoval výbor o úmrtí dlhodobého člena našej organizá-

cie p, Jozefa Kobelu a požiadal výbor o vyplatenie podporného fondu pre pozosta-

lých, 

 - p. Prílepok Roman informoval výbor o pripravovanom projekte „ Vyhliadka nad 

rybníkom “. Projekt uvažuje o vybudovaní móla o rozmeroch 5x5 m nad vodnou 

zdržou ( prístupová cesta k revíru CHaP ). Celkové náklady na realizáciu sú cca 

4000 Eur. V spolupráci s Nadáciou EPH chcú odstrániť nelegálne skládky v okolí, 

- p. Macík Jozef požiadal výbor o stanovisko k výdaju bezplatného miestneho po-

volenia pre hendikepovaného člena MO SRZ,  

- p. Hubinák Martin informoval výbor o zavážaní časti vodnej plochy v Párnici 

stavebným odpadom a to dvoma členmi našej organizácie a o tvorbe nelegálnych 

skládok, 

- Šumský Anton informoval o zarybnení plánovanými násadami rýb lipňa a úhora, 

násady boli dodané v jeden deň, čo spôsobilo organizačné problémy, 

- informoval o aktivitách Mareka Planča a p. Krajča vo veci porušovania dohody o 

zamedzení kolísania vodnej hladiny zo strany vodohospodárskeho podniku ( ofi-

ciálny list pod hlavičkou RADY Žilina ), 

-  Gregáň Miroslav st. upozornil na nutnosť podpisovať všetky dokumenty v rátane 

žiadostí štatutármi organizácie, 

-    Žúbor Miroslav  požiadal výbor o zabezpečenie označenia vozidiel prevážajúcich 

rybársku stráž ( RS ) ako aj samotných členov RS, 

-    Ferjančík Tibor informoval o priebehu brigád ( oprava dažďových zvodov na RD, 

brigády na pstruhových potokoch a brigáda na vyberaní zubáčových hniezd 

v Párnici ), 

 

Výbor schvaľuje : 

- žiadosť o súhlasné stanovisko organizácie k zámeru p. Prílepku Romana vybudovať 

vyhliadkové mólo v Párnici, 

- vyplatenie podporného fondu pre rodinu zomrelého p, Kobelu Jozefa, 

- vypracovanie majetkových pomerov na obhospodarovaných revíroch v Párnici ( 

grafická a tabuľková časť ). 

Prijaté úlohy : 

 

- úloha č.12/18 – aktualizovať hospodárov obhospodarovaných rybárskych revírov na OÚ. 



Zodpovedá : Kosmeľ, Púčik     Termín : august 2018  

- úloha č. 13/18 –  zistiť cenové podmienky aplikácie baktérií za účelom eliminovania 

zarastania vodných plôch vodným rastlinstvom. 

Zodpovedá : Ferjančík Tibor               Termín : august 2018  

 

Po vyčerpaní stanoveného programu predseda MO SR Dolný Kubín poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie výboru ukončil. 

 

Zapísal a za správnosť zápisu zodpovedá tajomník MO p. Kosmeľ Miroslav. 

 

 

 

Ing. Kosmeľ Miroslav           Mgr. Púčik Jozef 

    Tajomník MO SRZ     Predseda MO SRZ       

 

 


